
                                                                            Zápisnica  

z 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, konaného  v zasadačke OÚ dňa 

13.12.2023.  

Prítomní:   Anna Ďuratná - poslanec OZ 
                    Ing. Milan Mečár - poslanec OZ 
                    Martin Kuchta - poslanec OZ 
                    Lukáš Turčák - poslanec OZ 
                    Žaneta Bambúchová - poslanec OZ 
                    Mgr. Zuzana Škorvanková - poslanec OZ 
 
Ospravedlnení:  poslanec Ing. Milan Mizera. 

 
Ďalší prítomní: p. Švaňová Anna, Ing. Stanislav Jančiga, Mgr. Monika Michalinová, PaedDr.  

Alena Pijáková, Mgr. Denisa Kolenčíková, RNDr. Edita Brisudová.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

Predkladá: p. Anna Ďuratná, zástupca starostu obce 

2. Schválenie VZN č.4/2023 o miestnych poplatkoch za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad  

Predkladá: Ing. Milan Mečár, poslanec OZ, člen komisie finančnej a správy majetku 

3. Schválenie VZN č.5/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienky úhrady v školských zariadeniach 

Predkladá: PaedDr. Alena Pijaková, riaditeľka MŠ 

4. Rozpočet MŠ Ochodnica na rok 2024 

Predkladá: PaedDr. Alena Pijaková, riaditeľka MŠ 

5. Rozpočet ZŠ Ochodnica na rok 2024 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

6. Rozpočet CVČ Ochodnica na rok 2024 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

7. Rozpočet ŠJ Ochodnica na rok 2024 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

8. Rozpočet ŠKD Ochodnica na rok 2024 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

9. Dotácie zložkám 

Predkladá: p. Anna Švaňová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

10. Plán kultúrnych podujatí obce na rok 2024, čiastkové rozpočty jednotlivých 

podujatí  

Predkladá: p.Anna Ďuratná, zástupca starostu obce 

11. Stanovisko Komisie sociálnej, mládeže a školstva (skrátene KSMŠ) 

z prerokovania návrhu rozpočtu obce Ochodnica na rok 2024  

Predkladá: Mgr. Zuzana Škorvanková, predseda KSMŠ 

12. Stanovisko Komisie finančnej a správy majetku (skrátene 

KFSM)z prerokovania návrhu rozpočtu obce Ochodnica na rok 2024  

Predkladá: p. Žaneta Bambúchová, člen KFSM 

13. Stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu obce Ochodnica 



Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

14. Rozpočet obce Ochodnica na rok 2024 s výhľadom na roky 2025-2026 

Predkladá: p. Anna Švaňová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

15. Schválenie variabilnej zložky kontrolóra obce za rok 2023  

Predkladá: Ing. Milan Mečár, poslanec OZ 

16. Rozpočtové opatrenie č. 13/2023  

Predkladá: p. Anna Švaňová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19. Záver   

                                                                      (248/2023 schvaľuje program) 

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla zástupkyňa starostu obce p. Anna 

Ďuratná. Privítala všetkých prítomných, uviedla, že zasadnutie OZ je nahrávané, že je 

prítomných 6 poslancov a Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

 

Ospravedlnení: poslanec Ing. Milan Mizera. 

 

Zmena programu :  

poslanec Ing. Milan Mečár -  v bode č. 17 Rôzne - Chcem požiadať poslanca  Martina 

Kuchtu, aby vysvetlil správanie na moju adresu na školskej rade. 

poslanec Lukáš Turčák -  v bode č. 18 Diskusia - Chcem Vás oboznámiť ohľadom pridania  

autobusovej zástavky v obci. 

                                                                                               (249/2023 schvaľuje doplnenie) 

 

Vstupuje do miestnosti p. Hofierka - Chcem  sa  len opýtať na  funkciu školníka v ZŠ. 

p. Mečár : Informáciu Vám poskytnú v ZŠ Ochodnica.  

 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil: p. Martin Kuchta, p. Lukáš Turčak 

 Overovatelia zápisnice:                      p. Žaneta Bambúchová, Mgr. Zuzana Škorvanková  

 Zapisovateľka:                                   p. Dana Červená 

                                                                                             (250/2023 schvaľuje) 

 

K bodu č.2 : 

Schválenie VZN č.4/2023 o miestnych poplatkoch za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad 

p. Mečár  -  Prerokovali sme  na predchádzajúcom zasadnutí OZ. Návrh bol vyvesený na 

úradnej tabuli  od 21.11.2023, a  bola dodržaná zákonná lehota na pripomienkovanie. Zmena 

sadzby poplatku sa mení na 30,- eur  na osobu/na kalendárny rok.  Mení sa aj druhá sadzba                        

pre podnikateľské osoby.  Poplatky sa budú dať hradiť v troch splátkach.   

Žiadne  pripomienky k návrhu VZN neboli prijaté.    

 

OZ v Ochodnici sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce Ochodnica č. 4/2023, 

ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie obce Ochodnica č. 2/2022 o miestnych 

daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady so sadzbou 0,08219 za osobu a 

kalendárny deň, a pri množstvovom zbere v sadzbe 0,02372 za jeden liter.        



                                                                                               (251/2023 sa uznáša)                                                                                                                                                                                                           

 

K bodu č. 3 : 

Schválenie VZN č. 5/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky 

úhrady v školských zariadeniach 

 

p. Pijáková - Navrhujem zvýšiť z pôvodných 17,- eur  na 20,- eur na dieťa, z dôvodu 

neustáleho zvyšovania cien.  Obec  určuje výšku príspevku. Navrhla som 20,- eur. Aký máte 

názor vy? 

p. Turčák - Myslím, že môžeme zvýšiť na minimálne 25,- eur. Stále to je  oproti ostatným 

škôlkam v okolí nízky poplatok.  

p. Škorvanková -  Aj ja si myslím, že 20,- eur  je nízky poplatok za dieťa. Súčinnosť rodičov, 

by mala byť väčšia. Nie je to taká suma, aby to rodičia nezvládali uhradiť. Poplatky za 

elektrickú energiu a poskytovanie  služieb  veľmi stúpli. 

p. Mečár - Môj návrh je 30,- eur. 

p. Turčák -  Za mňa minimálne 25,- eur. 

p. Mečár -  Náklady na jedno dieťa sú vysoké. 

p. Kuchta - Som za sumu 22,- eur.  

p. Bambuchová - Som za zvýšenie myslím, či už 22,- eur alebo 25,- eur. 

Hlasovanie za 25,- eur  

                                                                                          (252/2023 sa uznáša) 

Bod. č. 4 : 

Rozpočet MŠ Ochodnica na rok 2024 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Pijáková - Najväčšie položky  rozpočtu  sú vyhradené na energie.  

p. Mečár - Rozpočet  je urobený neštandardne. Nemáte tam  rozpočet za rok 2023, takto ho  

nevieme porovnať.  

p. kontrolór - Objasnite  mi  položku stravné,  na čo je použitá ? 

p. Pijáková – Položka, na ktorú  prispieva zamestnávateľ. 

p. Kontrolór - Položka je podľa mňa veľmi nízka.   

p. Pijaková - Máme stanovenú sumu  na 2,40 eur.  

p. kontrolór - Chýba mi tam aj príjem.  

p. Pijáková - Je to príjem za potraviny.  

p. kontrolór - Rozpočet sa dá upraviť. Je to inak, keďže ste funkčný len 10 mesiacov a nie 12    

mesiacov, ako napríklad obec.  

p. Mečár -  Rozpočet sme upravili v položke v príjem  od rodičov.  

 

OZ schvaľuje rozpočet MŠ 2024 v sume 191 350,- eur 

                                                                                                  (253/2023 schvaľuje) 

 

K bodu č. 5: 

Rozpočet ZŠ Ochodnica na rok 2024 

p. Brisudová - Rozpočet vám bol zaslaný a bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisii. 

Celkovo máme v ZŠ 10 školských tried. Rozpočet bol zostavený  podľa predchádzajúceho 

roka.   

p. Mečár - Na položke všeobecný materiál máte navýšenie. Každým rokom položku 

navyšujete.   

p. Mečár - Spracovanú záverečnú správu  školy som nenašiel na stránke ZŠ Ochodnica.  



p. Brisudová  - Neboli vykonané revízie v ZŠ, ale dali sme ich dorobiť. Revízie sa robia každé 

2 roky a niektoré sa budú akurát vykonávať  v tomto roku. Položky boli v rozpočte z tohto 

dôvodu navýšené.  

p. Mečár -  Položka na palivo, drevo sa veľmi líšia. Medzi ročne je tam veľký rozdiel.  

p. Brisudová -  Mohlo to byť z dôvodu Covidu, kedy  bola škola zatvorená.  

p. Mečár - Väčšinou nakupujete z firmy Unipal ? 

p. Brisudová -  Robíme prieskum a na základe neho nakupujeme.  

p. Mečár - Mňa zaujíma prečo máte len 2 faktúry  zverejnené. 

p. účtovníčka  – Prijaté boli len tie. Keď sa uhlie nespotrebuje necháme na ďalšie roky. 

p. Brisudová - Keď sme vedeli, že bude cena uhlia stúpať tak sme nakúpili viac. 

                                                                                                 (254/2023 berie na vedomie) 

   

K bodu č. 6 : 

Rozpočet CVČ Ochodnica na rok 2024  

p. Brisudová - Rozpočet bol zostavený  podľa roku 2023. Dotáciu zo 6,- eur   sme   zvýšili  na  

 7 ,- eur. CVČ ma svoju činnosť  pravidelnú, aj  letnú - príležitostnú.  Niečo financujeme aj 

z rozpočtu  ZŠ Ochodnica.  

p. Mečár -  Počet deti v ZŠ máte 153. Za CVČ uvádzate 190 detí. Prečo ? 

p. Brisudová -  Môžu sa prihlásiť deti  aj z iných  obcí  a z MŠ. Máme žiakov z Dunajova 

a Kysuckého Lieskovca.  

p. Mečár -  Všeobecný materiál máte dosť veľký nárast ? 

p. Kolenčíková - Počítali sme pre prípad, že podielové dane neprídu tak vysoké ako 

potrebujeme. 

p. Škorvanková -  Na školskej komisii sme navrhovali, aby sa rodičia spolupodieľali, aby ste 

ich  trochu zapojili do činnosti aj v CVČ.  Aby sme ich neučili, že je a bude  všetko stále 

zadarmo. Predniesla som to aj na školskej rade ale  neviem, ako sa to stretlo s pochopením. 

Predsedkyňa rady povedala, že je problém vyberať peniaze od rodičov. Všetko pýtať len od 

obce sa mi nezdá fér.  Žiak ide na krúžok do KNM, kde musia platiť, a to im  nevadí chodia 

naďalej. Nemajú to zadarmo.   Povedala si pani riaditeľka,  že učitelia nechcú robiť krúžky 

ohľadom administratívy. Je to minútová záležitosť cez EduPage. Kde si to učiteľ zapíše, 

a máš hneď od kliknuté a vieš ktoré boli prítomné.  

p. Mečár - Navrhujem znížiť nákladovú položku len symbolicky.  Sa mi zdá všeobecný 

materiál trochu prehnaný. Máte  to odkontrolované ? 

p. Brisudová - Áno.   

p. kontrolór - Všeobecný materiál sa nesprávne použil.  Treba nech prispievajú čiastočne aj 

rodičia. Knihy za 1000 € sa mi zdajú prehnane drahé.  

p. Kuchta - Knihy sa používajú v rámci krúžku.  

p. Švaňová - Do týždňa poprosím upravený rozpočet na sumu poslať na OÚ.  

p. Mečár -  Minimálne 3 položky máte podľa mňa prehnané -  nákup kníh, úhradu za energie, 

suma vyhradená na súťaže.  

OZ schvaľuje rozpočet CVČ na rok 2024 v sume 10 850,- €. 

                                                                                                         (255/2023 schvaľuje) 

 

K bodu č. 7: 

Rozpočet ŠJ Ochodnica  na rok 2024  

p. Mečár  - Navrhujem v nákladovej časti znížiť vodne, stočné. Nemáte poriadne zverejnené 

faktúry za energie.  Energie máte 3000 €, viete nám to vysvetliť ?  

p. Kolenčíková - Viem Vám ich poslať podľa elektromerov. 

p. Mečár - Navrhujem znížiť, keď preukážu skutočné náklady, tak zvýšime.  



p. Škorvanková - Stravné som komunikovala s vedúcou jedálne, aké majú stravné, a čo tam je 

zahrnuté ? Mám pocit, že suma je vysoká a nezmyselná.  

p. kontrolór - Verím, že nám to príde vysvetliť.  

p. Mečár - Požiadavka na vás – dodať podklady za energie, uhlie, záverečnú správu, ktorá  má 

formálne nedostatky, aby ste splnili náležitosti. 

OZ schvaľuje rozpočet ŠJ na rok 2024 v sume 65 250,- eur.  

                                                                                                          (256/2023 schvaľuje) 

 

K bodu č. 8 : 

Rozpočet ŠKD Ochodnica na rok 2024 

p. Brisudová - Vychádzame podľa rozpočtu z minulého roku akurát  je tam navýšenie 

o energie.  

p. Mečár - Energie máte nadsadené. Vodné stačí na 20 €. Návrh finančnej  komisie bol, že 

vám   chcela ubrať z rozpočtu ešte viac.  

OZ schvaľuje rozpočet ŠKD na rok 2024 v sume 31 320,-eur.  

                                                                                                       (257/2023 schvaľuje) 

p. Brisudová -  Chcem Vás všetkých srdečné pozvať na Vianočné trhy a vystúpenie, ktoré sa 

uskutočni  dňa  19.12.2023 od 9:00 hod do 15:30 hod. v ZŠ Ochodnici.  

 

K bodu č. 9 : 

Dotácie zložkám  

OZ v Ochodnici schvaľuje finančné dotácie zložkám obce:  

 

a. Slov. zväz záhradkárov Ochodnica - 700,- Eur 

b. Folklórny súbor Kýčera - 0,- Eur 

p. kontrolór - Vykonal som kontrolu a zistil som, že nebola vrátená  získaná dotácia 

z minulých rokov na vystúpenie, ktoré sa neuskutočnilo z dôvodu Covidu. Suma 2000,- eur sa 

musí najskôr vrátiť obci a potom im môžeme dať ďalšiu dotáciu.   

     c.    Poľovnícke združenie Šerkov -  KNM - Ochodnica - 250,-  Eur 

     d.    Jednota dôchodcov na Slovenska - Ochodnica - 1000,-  Eur 

     e.    Centrum sociálnych služieb Kamence - 500,-  Eur 

     f.    OZ Sugar Star - 1400,- Eur 

     g.    Základná organizácia Slov. zväzu včelárov KNM - 350,- Eur 

     h.    eRko - HKSD - 500 Eur 

      i.    Kysučan Ochodnica JUDO KUB – 400,- Eur  

      j.    TJ Kysučan Ochodnica - 8 500,- Eur  

                                                                                                     (258/2023 schvaľuje) 

 

K bodu č. 10 : 

Plán kultúrnych podujatí obce na rok 2024, čiastkové rozpočty jednotlivých podujatí 

p. Ďuratná - Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

Na FF 2024 má obec predbežne objednanú kapelu HRDZU, ktorá za svoje vystúpenie 

požaduje sumu 5 000,- eur. Z rozpočtu obce na úhradu sa plánuje dať 3 000,- eur a zostatkovú 

sumu uhradiť zo získaného sponzorského daru a za výber vstupného. Po prepočte obec 

potrebuje navýšiť na kultúrne podujatia rozpočet  o 3000,- eur.   

 

OZ schvaľuje na kultúrne akcie na rok v sumu 8 000,- eur s predpokladom zvýšenia príjmovej 

činnosti rozpočtu o 3 000,- eur.  

                                                                                                   (259/2023 schvaľuje) 

K bodu č. 11 : 



Stanovisko Komisie sociálnej, mládeže a školstva (skrátene KSMŠ) z prerokovania 

návrhu rozpočtu obce Ochodnica na rok 2024 

p. Škorvanková - Pri predkladaní rozpočtu  som svoj názor povedala. Komisia súhlasí 

s rozpočtom s pripomienkami a doporučeným doplnením údajov podľa požiadaviek  OZ . 

                                                                                                 (260/2023 berie na vedomie) 

K bodu č. 12 :  

Stanovisko Komisie finančnej a správy majetku (skrátene KFSM) z prerokovania 

návrhu rozpočtu obce Ochodnica na rok 2024 

p. Bambúchová - Na poslednej  finančnej komisii  sme sa zamerali najme na rozpočet obce,   

mali sme určité pripomienky, ale odporúčame návrh  rozpočtu.   

                                                                                             (261/2023 berie na vedomie) 

 

p. Žabka – Za DHZ Ochodnica sme neminuli všetky financie z rozpočtu  pre tento rok. 

Chcem vás poprosiť,  či ich môžeme presunúť do rezervného fondu DHZ Ochodnica.   

p. Bambúchová -  Nemáme voči Vášmu rozpočtu žiadne pripomienky.  

 

K bodu č. 13 :  

Stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu obce Ochodnica 

p. kontrolór -  Zákonné podmienky k rozpočtu boli splnené. Je to podľa rozpočtových 

pravidiel. Rozpočet vychádzal z príjmov  za rok 2023. Informácie sa rôznia k podielovým 

daniam zatiaľ. Preto sme robili jeho úpravu. Nevieme, v akom stave je výberové konanie 

k výberu odhŕňania snehu a posypovému materiálu. Je potrebné urobiť zmluvu na určenie si 

pravidiel. Kritická položka pre rozpočet  je podľa mňa zimná údržba. Tak, ako máte rozpočet 

predložený a ako je  zostavený sa môže prijať. Položky môžeme počas roka upravovať. Moje 

odporúčanie je v súlade so zákonom. Odporúčam schváliť s upravenými  položkami.  

                                                                                               (262/2023 berie na vedomie) 

 

K bodu č. 14 :  

Rozpočet obce Ochodnica na rok 2024 s výhľadom na roky 2025- 2026 

p. Švaňova -  Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

OZ schvaľuje rozpočet obce Ochodnica na rok 2024 s úpravami.  

 (263/2023 schvaľuje) 

OZ berie na vedomie rozpočet obce Ochodnica s výhľadom na roky 2025 -2026.  

                                                                                              (264/2023 berie na vedomie) 

OZ schvaľuje rozpočet Hospodárskej činnosti obce Ochodnica na rok 2024. 

                                                                                              (265/2023 schvaľuje) 

 

K bodu č. 15 : 

Schválenie variabilnej zložky kontrolóra obce za rok 2023  

p. Mečár - Prechádzal som viazanosť pracovného úväzku hlavného kontrolóra obce.  Myslím 

si, že obci určite venuje viac času, ako má v zmluve. Navrhujem odmenu 30 percent zo mzdy.  

p. Švaňova – Bol PN a nestihol si vybrať pracovnú dovolenku, tak navrhujem o preplatenie 

dovolenky.  

                                                                                                (266/2023 schvaľuje) 

OZ v Ochodnici schvaľuje preplatenie nevyčerpanej dovolenky hlavnému kontrolórovi obce  

za rok 2022. 

                                                                                                (267/2023 schvaľuje) 

K bodu č. 16 : 

Rozpočtové opatrenie č. 13/2023  



 

Zmena rozpočtu :  

Doplnené  položky DHZ Ochodnica.   

Odhŕňanie snehu 17 hod.  60,-eur/hod.  1020,- eur. 

Ďalšia úprava príjmov z fondu opráv sa použila, na opravu plynového kotla v byte nad MŠ.  

Materiál na TJ Kysučan  nebol vyčerpaný. 

Mzdy neboli vyčerpané na opatrovateľskej službe.  

p. Švaňová - Úprava rozpočtu je vyrovnaná.  

                                                                                      (268/2023 schvaľuje) 

 

K bodu č. 17 : 

Rôzne  

p. Mečár -  Martin, podľa slov poslancov Lukáša Turčáka a Zuzany Škorvánkovej na školskej 

rade si sa viac krát odvolával na moje meno v takom zmysle, že sa vyhadzujú peniaze na 

zbytočnosti, ako sú projektové dokumentácie a geometrické plány.   Chcem sa spýtať, či si to 

povedal a prečo ? 

p. Kuchta - Čo sa týka geometrických plánov nie, ale k projektovej dokumentácii vieš sám, že 

sme sa veľa krát bavili a nezhodli sa vždy, že príprava projektovej dokumentácii  je podľa 

mňa potrebná. Samozrejme, že áno  vtedy, ak to je aktuálne. Napríklad,  ako dopadla 

projektová dokumentácia ohľadom zateplenie MŠ, ktorá sa musí upraviť.  

p. Mečár - Ale príprava dokumentácie je dlhodobý proces, a potrebuje dlhodobú prípravu. 

Robíme to preto, aby sme mali projekty v šuflíku nachystané,  a v prípade možnosti ich  

môžeme ihneď využiť.  Máme asi rozdielne názory. Myslím si, že by tu mal byť prijatý etický 

kódex - Volených predstaviteľov samosprávy obce. Rád sa ujmem tejto situácie, a pripravím 

návrh  na prijatie kódexu.  

p. Škorvanková - Pani riaditeľka MŠ Ochodnica  nedostala žiadnu odmenu k platu  a myslím 

si, že by si ju zaslúžila. Zistila som, že to záleží na starostovi obce.  Minulý rok nedostala 

žiadnu,  a preto jej navrhujem odmenu za tento rok.  

                                                                                       (269/2023 berie na vedomie) 

 

K bodu č. 18 : 

Diskusia 

Turčák - Oslovil ma občan, ktorý komunikoval so SAD o pridanie autobusovej  zástavky pri 

bytových domoch. Potrebujú, ale prijať podnet od obce. Autobus by mohol zastaviť pri 

obchodíkoch. Myslím, že nás to ani nebude veľa stáť.  

p. Kuchta - Keď som ja pracoval, tak  v tejto oblasti využívalo  autobusovú dopravu veľa 

občanov. 

OZ schvaľuje zámer zriadenia  novej autobusovej zástavky pri bytových domoch.  

OZ poveruje správu obce o zaslanie písomnej žiadosť na SAD. 

                                                                                           (270/2023 schvaľuje) 

K bodu č. 19:  

Záver  

Zástupca starostu, Anna Ďuratná, poďakovala prítomným poslancom a zamestnancom za 

účasť a za konštruktívne rokovanie, všetkým zaželala ešte pekný večer.  

 

Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv 

 

Zapísala Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

 

Mgr. Zuzana Škorvanková                                  Žaneta Bambúchová  

https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv


       I. overovateľ                                                    II. Overovateľ 

 

 

                                                                         Anna Ďuratná, zástupkyňa starostu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


